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Deltager: Peter (mødeleder), Lars, Henrik, Lene, Nikolaj, Mikkel og Anders (ref). Afbud: Per. 
Parentes nedenfor signalerer, hvem der oplyste punktet og drev drøftelsen af det. 

1. Handlingsplanen gennemgang (Peter) 
Handlingsplanen blev gennemgået. 

 
Til drøftelse og evt. beslutning: 

2. Klargøring baner og anlæg (Peter og Lars) 
Pavillonen mellem bane 2 og 3 skal opryddes for tennisrekvisitter, så medlemmerne har lyst til at sidde 
derinde. Derfor laves ”boldborde” udenfor pavillonen, hvorunder boldvogne stilles. Jens har opgaven – 
og sørger for tilbud inden igangsætning. 
Besluttet at lave en arbejdseftermiddag fredag d. 12/5 kl. 16-19 for de ATK’ere der vil hjælpe, med 
efterfølgende middag givet af klubben. Mikkel sørger for opslag. Mikkel, Peter, Lars / alle laver liste 
over hvad der skal gøres. Punkter nævnt er udbedringen af ”understrygningen” med brædder under 
hegnene dér hvor de ikke går ned til jorden, windbreakere skal op, dommerstolene skal repareres, 
planter og buske der gror ind gennem hegnet skal klippes. Peter tale med Claus omkring fornødne 
hjælpemidler til det.  
 

3. Likviditetsgennemgang (Henrik/Lars). Der er endnu ikke laver en detaljeret gennemgang, men vi er i 
gang med at granske likviditets-situationen, idet vi har fået lagt bane 9 og 10 om til REDPlus sidste år 
og i år vil anlægge de to på generalforsamlingen vedtagne padelbaner. Det koster naturligvis betydeligt 
på likviditeten. Hvis den bliver for stram, må diverse muligheder overvejes (kredit i bank, evt ekstra 
betalinger mv.) 
 

4. Junior-satsning (Peter / Nikolaj) 
Drøftet hvorledes klubben støtter op om vores bedste juniorer, når de når et niveau, hvor 
internationale turneringer bliver relevante, herunder bidrag til træner, rejse og ophold. Der søges 
støtte via Team Copenhagen (ca 50.000), ligesom der kan trækkes på tidligere træner i ATK (Bartek) 
ifm kampe og træning i udlandet. Udfaldet af ekstern støtte er uklart, men der var enighed om, at ATK 
ville bidrage til udviklingen (op til 3-4.000 pr måned) – og denne følges løbende. 
 

5. Træner 
Der var en gennemgang af trænerforbruget, herunder opbygningen med de 3 centrale trænere og den 
øgede udgift dette medfører på trænersiden. Givet størrelsen af trænerudgiften vil vi fra næste budget 
bygge den udgift op ”nedefra”, dvs den skal forankres i de 3 hoveddele (elite, junior, motionist) 
 

6. Nyhedsbrev & virtuelt ATK Nyt (Peter) 
Det fastholdes, at nyhedsbrevet skal ud april/maj/juni/august/september. 
Besluttet at undersøge at lave et ATK NYT nr 2 for 2023 – denne gang dog alene udsendes digitalt. 
Produktion og fysisk udsendelse af et ATK NYT koster i omegnen af 25.000 kr.  
 

7. DAI & diverse (Peter)  
Der er DAI-tur sammen med medlemmer fra andre DAI-klubber til Norditalien 5.-10. september 2023 
ned til CSIT-mesterskaberne.  

 
8. Næste møde: beslutning om dato herfor afventer. 
 
 


